
 
 
 

 
 

Tarnów, dnia 9 lipca 2021r. 
                                                                                                                                               Znak pisma.SM.070.1.91.2021r. 

 
 
 
 
Pan Krzysztof Janas 
Radny Rady Miejskiej  
w Tarnowie         

 
 
 
 
 

W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 24 czerwca br., znak: KRM.0003.402.2021                

w sprawie objęcia monitoringiem miejskim terenu Centrum Wypoczynku i Rekreacji „Kantoria”             

i dojścia do stawu informuję, że Straż Miejska w Tarnowie nie posiada w budżecie 2021 roku środków 

finansowych na realizację zadania polegającego na budowie punktu kamerowego w lokalizacji 

wskazanej przez Pana. Jednocześnie informuję, iż w najbliższym czasie powstanie punkt kamerowy 

zlokalizowany na budynku TOSIR, który pozwoli objąć monitoringiem część Centrum Wypoczynku       

i Rekreacji „Kantoria”. Trwają również ustalenia techniczne pod kątem oszacowania zadania 

polegającego na budowie punktu kamerowego na terenie „Kantorii”, który pozwoliłby objąć 

monitoringiem teren od strony wschodniej wraz z dojściem do stawu.  

 
 
          
         Z poważaniem 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
OTRZYMUJĄ: 
1 x Adresat,  
1 x Kancelaria Rady Miejskiej, 
1 x Wydział Organizacyjny UMT,   
1 x a/a. 
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